
Dz-06.0021.1.2017 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXIV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXIV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 12 stycznia 2017 r. 

w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

 

Posiedzenie sesji XXXIV otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.00 do godz. 18.40 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Adam Goch – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono 

porządek obrad w następującej formie: 

  

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XXXIII, 

3. Określenie wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania  

w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018, druk nr 255, 

4. Opinia w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: budowa budynku 

wielorodzinnego mieszkalno-usługowo-biurowego przy ul. Lindego druk nr 256, 

5. Opinia w sprawie obwodów szkół podstawowych na terenie Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 257, 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XXXIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 255) przygotowany przez Zarząd w sprawie określenia wysokości 

środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego 

na rok 2018. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna, 



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – komisja nie odbyła się, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – komisja nie odbyła się, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – komisja nie odbyła się, 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna, 

Opinia Komisji ds. Zieleni i Ochrony Środowiska – komisja nie odbyła się, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/249/2017 
w sprawie określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do 

rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2018 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 256) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji: budowa budynku wielorodzinnego mieszkalno-usługowo-biurowego 

przy ul. Lindego. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/250/2017 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji: budowa budynku 

wielorodzinnego mieszkalno-usługowo-biurowego przy ul. Lindego 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 257) przygotowany przez Zarząd w sprawie obwodów szkół 

podstawowych na terenie Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 



 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/251/2017 
w sprawie obwodów szkół podstawowych na terenie Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 6 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

 Poprosiła o interwencję w MPO, aby nie sypali chodników solą tylko piaskiem, 

2. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 W nawiązaniu do prośby przedmówczyni poinformował, że rozmawiał z firmą 

obsługującą Dzielnicę VI w w/w zakresie i otrzymał informację, że w pierwszej 

kolejności chodniki są sypane piaskiem natomiast sól używana jest tylko na prośbę 

mieszkańców gdy występują oblodzenia, 

3. P. Bogdan Smok: 

 Przedstawił zadania obejmujące Dzielnicę VI, które zostały wpisane do budżetu miasta na 

rok 2017, 

 Poinformował, że w budżecie miasta nie znalazł się remont ul. Pileckiego dlatego 

Dzielnica będzie musiała w tym roku zabezpieczy środki finansowe na projekt remontu,  

a w przyszłym roku na jego realizację, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 19.01.2017 r. o godz. 18.00, 

 Wstępnie poinformował o następnej sesji w dniu 09.02.2017 r., 

4. P. Marta Drużkowska: 

 Zabrała głos w sprawie planowanej inwestycji PKP w Bronowicach Małych  

i wynikających z tego utrudnień dla mieszkańców, przedstawiła postulat poszerzenia  

ul. Zielony Most, 

5. P. Stanisław Sikora: 

 Zaproponował, aby został przygotowany projekt uchwały z prośbą o analizę możliwości 

poszerzenia ul. Zielony Most, 

6. P. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że jest planowane przez PKP i ZIKiT spotkanie z mieszkańcami  

w sprawie inwestycji PKP, 

 Poinformował, że przejazd kolejowy na ul. Rydla będzie zamknięty dla samochodów 

przez cały czas prowadzenia inwestycji PKP będzie natomiast czynne przejście dla 

pieszych, 

 Poinformował, że w rozmowach z PKP prosił, aby prace na ul. Zielony Most były tak 

prowadzone żeby mieszkańcy mieli jak najmniej utrudnień, 

7. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał w jaki sposób są prowadzone konsultacje z mieszkańcami w sprawie strefy 

płatnego parkowania, 

8. P. Bogdan Smok: 

 Udzielając odpowiedzi przedmówcy poinformował, że: do mieszkańców zostały wysłane 

listy z informacją dot. strefy płatnego parkowania, zorganizował trzy spotkania  

z mieszkańcami, informacje o strefie zamieszczone są na stronie internetowej Dzielnicy 

VI oraz dwukrotnie zamieszczane były na łamach Dziennika Polskiego. Dyskusja 

pomiędzy p. Bogdanem Smokiem i p. Łukaszem Quirini-Popławskim, 

9. P. Łukasz Krajewski: 

 Poinformował, że od 04.01.2017 r. jest pierwsze wyłożenie projektu planu miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego „Rejon Fortu Bronowice”, ponadto 19.01.2017 r.  



o godz. 16.30 odbędzie się dyskusja publiczna w przedmiotowym temacie, projekt planu 

dostępny jest na stronie Biura Planowania Przestrzennego UMK i  w wersji papierowej  

w siedzibie Dzielnicy VI. Omówił projekt planu, 

10. P. Bogdan Smok: 

 Poprosił, aby przesyłać uwagi do w/w projektu planu do dnia 27.01.2017 r. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXIV sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 

    Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                                 Bogdan Smok  

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


